

管理体系认证证书

子证书号码:
F027-2026-Q-00121-R1-C024-4

有效期限:
2026年1月 19日 - 2027年12月 16日

主证书号码:
F027-2026-Q-00121-R1-C024

兹证明

上海美维科技有限公司

中国上海市松江工业区联阳路685号 统一社会信用代码: 91310000607408619E

质量管理体系符合:

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015标准

此证书对下列范围有效:

制造半导体封装基板, MCM基板及印刷电路板

证书制作地点及日期:
上海, 2026年1月 20日

证书认可签发机构:
DNV - Business Assurance
中国上海市长宁区虹桥路1591号9号楼A座 邮编:
200336 电话: +86 21 32799000



朱海明
管理代表

整个组织的管理体系已经通过认证。本证书的有效性, 取决于主证书的有效性。

未履行认证协议中规定条款会导致此证书失效, 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。

获得认可的单位: DNV Business Assurance B.V., Zwolseweg 1, 2994 LB, Barendrecht, Netherlands - TEL: +31(0)102922689. www.dnv.com/assurance

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (WWW.CNCA.GOV.CN) 上查询

MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Site certificate No.:
F027-2026-Q-00121-R1-C024-4

Valid:
19 January 2026 – 16 December 2027

Belongs to main certificate number:
F027-2026-Q-00121-R1-C024

This is to certify that the centrally implemented management system for

**Shanghai Meadville Science & Technology Co.,
Ltd.**

No.685 Lian Yang Road, Song Jiang Industrial Zone, Shanghai, China

has been found to conform to the Quality Management System standard:

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

This certificate is valid for the following site scope:

**Manufacture of Semiconductor Packaging Substrates, MCM Substrates and Printed
Circuit Boards**

Place and date:
Shanghai, 20 January 2026



For the issuing office:
DNV - Business Assurance
Building 9, No. 1591 Hongqiao Road,
Changning District, Shanghai, China 200336



Zhu Hai Ming
Management Representative

It is the management system of the whole organisation which is certified. The validity of this certificate depends on the validity of the main certificate.
Lack of fulfilment of conditions as set out in the Certification Agreement may render this Certificate invalid.

ACCREDITED UNIT: DNV Business Assurance B.V., Zwolseweg 1, 2994 LB, Barendrecht, Netherlands - TEL: +31(0)102922689. www.dnv.com/assurance
THE VALIDITY OF THE CERTIFICATE CAN BE CHECKED THROUGH THE CNCA WEBSITE IN CHINA. [HTTP://WWW.CNCA.GOV.CN](http://WWW.CNCA.GOV.CN)